
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  8 SEPTEMBER 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De voorzitter opent, er zijn geen mededelingen; de commissie stelt de agenda 
vast. 

2 Vaststellen besluitenlijst Commissie Sociale Leefomgeving  van 2 
september 2020

Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast. 

3 Vragen aan het College

Besluit
Cor van Verk (PvdA) vraagt:
Ruim een jaar geleden zijn er twee burgerinitiatieven gepresenteerd. Eén voor een 
pumptrack, de ander voor een mountainbike-track. Wat is hieromtrent de stand 
van zaken?
Wethouder Stam laat weten dat de initiatiefnemers van het mountainbikeparcours 
hebben besloten om niet door te gaan met het initiatief. Voor wat betreft de 
pumptrack: op dit moment worden twee mogelijke locaties beoordeeld en daarover 
verwacht wethouder Stam dit jaar nog uitsluitsel.  

4 Zienswijze begrotingswijziging Serviceorganisatie jeugd ZHZ 2020

Besluit
De meeste fracties kunnen instemmen met het overgrote deel van de zienswijze. 
De commissie wil graag de overdenkingen omtrent de concept zienswijze van de 
werkgroep Jeugd integraal opnemen in de (bijlage van de) zienswijze. Daartoe zal 
in de gemeenteraad een amendement worden ingediend. De commissie besluit de 
concept zienswijze derhalve te agenderen als bespreekstuk voor de gemeenteraad, 
waarbij wordt gesproken over bovengenoemd amendement, met de standaard 
spreektijd van 2 minuten.  

5 Raadsinformatiebrief over Beantwoorden motie M3 Sportpark Krommedijk

Besluit



De commissie begint met één inspreker: Hans de Zeeuw, algemeen directeur FC 
Dordrecht. De commissie gaat vervolgens in debat en onderschrijft het belang van 
het toewerken naar een constructieve samenwerking op Sportpark Krommedijk. Bij 
de fracties leeft breed de vraag "hoe nu verder", aangezien in het verleden 
verschillende mogelijkheden en opties tevergeefs zijn verkend. De fracties dragen 
tijdens hun woordvoering verschillende (nieuwe) mogelijkheden aan, zoals het 
combineren van het ontwikkelen van Sportpark Krommedijk met het tekort aan 
woningen. Maar ook het verkennen van de beweegruimte bij de Provincie, met de 
vraag of er mogelijkheid is tot het verbreden van beleidskaders omtrent 
bestemmingsplannen en het integreren van commerciële doeleinden op 
sportparken, zoals detailhandel.

Wethouder Stam geeft aan open te staan voor de voorstellen en ook bereid te zijn 
met de Provincie in gesprek te gaan. Hij vraagt hierbij om een concrete opdracht 
vanuit de raad om te voorkomen dat er een tijdrovend onderzoek uitgezet moet 
worden.

De VVD kondigt aan een motie te willen indienen bij deze RIB, waarin wordt 
gefocust op de mogelijkheid om stadionbouw te combineren met het ontwikkelen 
van woningen, maar ook aandacht wordt besteed aan de optie voor het integreren 
van commerciële doeleinden op het Sportpark Krommedijk. De commissie besluit 
daartoe dat de RIB als bespreekstuk wordt geagendeerd voor de gemeenteraad 
van 22 september aanstaande. Er wordt dan gesproken over voorgenoemde motie, 
met de standaard spreektijd van 2 minuten.

6 Raadsinformatiebrief over Procesverloop Sportpark Krommedijk

Besluit
De commissie behandelt de voorliggende RIB waarin een feitenrelaas over het 
procesverloop Sportpark Krommedijk is opgenomen. De commissie dankt het 
college en de ambtelijke organisatie voor het voorzien in deze informatie en komt 
tot de conclusie dat de RIB bijdraagt aan het voorgaande verzoek om verheldering 
over het contact tussen de verschillende betrokken partijen. 

De commissie adviseert de raad de raadsinformatiebrief voor kennisgeving aan te 
nemen.  

7 Artikel 40 vragen RvO van de VVD over de Dordtpas atracties

Besluit
De commissie neemt kennis van de vragen.  

8 Brief Serviceorganisatie Jeugd ZHZ over 3 onderwerpen Jeugdhulp

Besluit
De commissie besluit deze brief te agenderen, samen met de raadsinformatiebrief 
Serviceorganisatie Jeugd over proces Jeugdbescherming West (JB West), met de 
volgende politieke vragen: De ASVZ is aangewezen als aanbieder om de jeugdigen 
van de Hoenderloo groep op te vangen, hoe kijkt de commissie aan tegen 
dergelijke ontwikkelingen? In welke onderdelen van het verbeterplan gaat de SOJ 



wel en niet mee, en wat is hiervan het effect op samenwerking met andere regio's 
in de toekomst? Hoe kijkt de commissie aan tegen het instrument Informatie 
Knooppunt Zorgfraude (IKZ) en hoe verhoudt dit zich tot de privacywetgeving? 

Bij de twee brieven ter bespreking wordt een brief van de Inspectie 
Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) over het verbeterplan van JB West toegevoegd, 
zodra deze beschikbaar is.  

9 Raadsinformatiebrief Serviceorganisatie Jeugd over proces 
Jeugdbescherming West (JB West)

Besluit
De commissie besluit deze RIB te agenderen, samen met de brief 
Serviceorganisatie Jeugd over 3 onderwerpen Jeugdhulp met de volgende politieke 
vragen: De ASVZ is aangewezen als aanbieder om de jeugdigen van de Hoenderloo 
groep op te vangen, hoe kijkt de commissie aan tegen dergelijke ontwikkelingen? 
In welke onderdelen van het verbeterplan gaat de SOJ wel en niet mee, en wat is 
hiervan het effect op samenwerking met andere regio's in de toekomst? Hoe kijkt 
de commissie aan tegen het instrument Informatie Knooppunt Zorgfraude (IKZ) en 
hoe verhoudt dit zich tot de privacywetgeving? 

Bij de twee brieven ter bespreking wordt een brief van de Inspectie 
Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) over het verbeterplan van JB West toegevoegd, 
zodra deze beschikbaar is.  

10 Agenda's september 2020

Besluit
De voorzitter deelt mede dat de vergaderstukken voor de agendapunten voor 15 
september omtrent regionale governance en inkoopkader jeugdhulp niet tijdig 
beschikbaar zullen zijn. De commissie besluit daarom dat de benen-op-tafel sessie 
rondom de definitie van jeugdhulp iets langer kan duren en deze zal plaatsvinden 
in de openbaarheid. Daarnaast besluit de commissie om de brieven van de 
Serviceorganisatie Jeugd over 3 onderwerpen jeugdhulp én over het proces 
Jeugdbescherming West te agenderen voor bespreking op 15 september.  

11 Overzicht stand van zaken Moties

Besluit
De commissie besluit het overzicht van de stand van zaken Moties tijdens de 
volgende vergadering te behandelen.  

12 Overzicht stand van zaken Toezeggingen

Besluit
De voorzitter deelt mede dat er nog geen duidelijkheid is over een toezegging die 
volgens Beter voor Dordt zou zijn gedaan tijdens de behandeling van de 
kadernota, omtrent een RIB met een overzicht van overhead-, uitvoerings- en 
controlekosten in het jeugddomein en Wmo-domein.



De commissie besluit het overzicht van de stand van zaken Toezeggingen tijdens 
de volgende vergadering te behandelen.  

13 Rondvraag

Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

14 Sluiting

Besluit
De vergadering wordt om 23.00 gesloten.  


